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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum 
Datum: 21 februari 2024 
Aanvang: 19.30 uur 
Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer                                                     
 
 
Agenda : 
 1 .  Opening   
       Eric opent de vergadering met een welkom aan allen. 
       Paula geeft aan dat zij met onmiddellijke ingang stopt met het bestuur. Jammer, maar 
we  hebben er begrip op. Omdat ook Nelly aangegeven heeft te willen stoppen, zou het fijn 
zijn als we aanvulling in het bestuur zouden krijgen. Koen kent misschien iemand die zou 
willen. 
Graag de verslagen en agenda in word doorsturen. 
 
 2.   Concept verslag vergadering 19 december 2023 
Het verslag wordt door de vergadering goedgekeurd en kan op de website geplaatst worden. 
 
 3.   Functieverdeling bestuur ( voorzittersfunctie komt in aanmerking voor   
verkiezing/herbenoeming). 
Tijdens de laatste vergadering van vorig jaar hebben we dit besproken. Dit jaar is Eric 
aftredend en herkiesbaar. We gaan allemaal akkoord! 
De volgende vergadering gaan we dit even nauwkeurig bekijken.  
De komende tijd gaat er , gezien de nieuwe gemeente Land van Cuijk. Burgerberaad ( !!) 
gaat er misschien inhoudelijk ook vwb de wijkraden het een en ander veranderen. 
 
4.    Geveltuintjes 
Gemeente wil graag in gesprek met ons en staan er positief tegenover.  
Mevr. A. van der Hulst ( Gemeente) maken we afspraak. Nelly en Dorien gaan met haar 
bespreken( anke.vanderhulst@landvancuijk.nl.  maandag/dinsdag/donderdag kan Eric 
eventueel ook aansluiten. 
       - vaststellen locaties geveltuintjes hebben Dorien en Nelly al bekeken. 
       - datum prikken voor bezoeken bewoners na gesprek. Koen en Harry willen  
       - financiële bijdrage Gemeente  
       - tuinders benaderd zij zijn enthousiast. 
 
5.   nabespreking bijeenkomst 20 februari gezamenlijke wijkraden. 
      -  website en wijkblad 
      20 februari is bijeenkomst geweest en de plannen uitgelegd.  
      Gezamenlijke website alle wijkraden met aparte link naar de aparte wijkraden. 
      Kostenplaatje gepresenteerd. Gebaseerd op zowel 4 als 5 wijkraden. De kosten voor het 
eerste jaar kunnen betaald worden uit hetgeen we van de Gemeente hebben ontvangen.  
Voor 2024 al ontvangen € 2500,00 ( kerndemocratie) + € 3000,00( waarderingssubsidie). Het 
was een beetje onduidelijk. Eric vraagt Ad om duidelijker overzicht. 
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      We hopen dat Oost ook aansluit.  
      Tot eind van het jaar wijkblad, daarna evalueren en eventueel doorgaan in 2025. 
      Voor 10 maart uitsluitsel geven omdat het de bedoeling is dat het eerste wijkblad begin 
juni verspreid gaat worden.  
Vraag aan bestuur: 

1. Gaat bestuur akkoord met ontwikkeling website en wijkblad? 
2. 2 leden van redactie per wijkraad. Harry heeft zich aangemeld  en wil moderator 

worden. De moderator legt 1  a 2  x per jaar bij voorzittersvergadering verslag 
uit.worden. Koen wil als 2e in de redactie van de krant .  
- Spelregels voor de krant/ geen politieke .  

      We gaan allemaal akkoord. Wel met die voorwaarde dat 2 wijkbladen voor dit jaar   
worden uitgegeven en we daarna bekijken of we doorgaan. De insteek is steeds geweest om  
de wijkbladen uit te geven om bewoners naar  de website te sturen.  
Aantal e-mailadressen: privacy e-mailadres centraal houden. Wij hanteren max. 5 e-
mailadressen( inclusief de privacy e-mailadressen) 
Logo: een BOK met windrichtingen , elk een kleur. De kleuren moeten aangepast worden , 
wat onduidelijk. Eric koppelt terug.  
Eric en Dorien koppelen terug naar werkgroep en snelle afspraak voor redactie.  
 
6.   verslag bijeenkomst woonvisie d.d. 22 januari 2024 De Weijer. 
Niemand is bij deze bijeenkomst geweest. 
Lopende projecten ; Daarvan heeft Eric een overzicht, dat hij wil doorsturen maar niet 
doorgestuurd mag worden. Elke 4 weken heeft Eric hierover overleg. 
 
7.   afvalinzameling  
Bij de containers bij Weijerstaete is geen verlichting en staat niemand bij.  
Vrijwilligers komen pas om 18.30 uur. 
Eric vraagt na of er verlichting kan komen.  
Mevr. Van de Poll heeft geen contact opgenomen.  
 
8.   Wat verder ter tafel komt en sluiting. 
- Eric: wij zouden als bestuur nog een keer uit gaan eten i.p.v. kerstattentie. 
Datum bij Italiaan Bianca 
Koen ( geen donderdag) 

- Harry: WIU zat geen overzicht bij. Van Coothstraat/Marktstraat 
Komt terug. 
Enqute politie: Uitslag daarvan? Koen gaat er achteraan. 
Bureau 9 is bij voorzittersvergadering geweest en heel verhaal gehouden.( Eric stuurt 
verslag daarvan) 
Sporten voor ouderen ( Paula?) Fitness toestellen in het park b.v. Weijerpark. Eric stuurt 
door? 
Heg hoek Veerstraat/Jacob Corneliszstraat is te breed. Foto op app Gemeente zetten. 
Eric:  de voorzitters zijn uit wezen eten. De rekening wordt betaald vanuit de gezamenlijke 
wijkraden. Dit wordt betaald door aparte wijkraad of privé? Wat vinden we ervan? 
 
9.   Vaststellen datum volgende vergadering. 
Volgende vergadering:  
Dinsdag 2 april 19.30 uur reserveren secretariaat@onzelievevrouweparochie.nl t.a.v. Ad 
Voesten. 
       
 
 
Met vriendelijke groet, 
Dorien Schrijen 
secretaris    
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